
Referat af skolebestyrelsesmødet den 02.12.2020 

Afbud fra Marie Louise og Anne Kathrine 

1) Nyt fra skolelederen 

Hærværk på skolen er noget vi er utrolig kede af.  

Hvad er årsagen til denne hærværk? 

Det er særligt på inventar og pc´er. Cykelkælderen er også en udfordring. Der bliver ødelagt 
cykler og scootere. På drenge toiletterne er der ødelagt toiletkummer. 

En overvejelse er at eleverne betaler det fulde beløb for en ny computer. 

A20 arbejdstidsaftale for lærerne skal implementeres fra start 2021. 

Vi fastholder alle Corona tiltag. 

2) Nyt fra elevrådet  

Johanne 7.a og Emma 7.b. 

Høvdingebold turnering på 7. årgang i januar måned. 

Kunne foregå udendørs på multibanen. 

3) Byggeriet - kort status 

Byggeriet går efter planen. Vi har en udfordring med skolestarterne. Vi har måske mulighed for 
at kunne benytte 3 lokaler i Raketten, der vil dog ikke være net og der kan være andre ting 
som ikke er helt færdige. 

Vi regner med at være helt færdig til den 01.05.2021 

4) Internt produktionskøkken – hvad har vi gjort ind til nu? Se bilag ansøgning til Ole 
Kirks fond, tegning og overslag. 

Gennemgang af tidligere ansøgning.  

Måske skulle vi søge bredere: A.P Møllerfonden, Fra haver til maver, Madskoler osv. 

Vi afsøger muligheder frem til kommende skolebestyrelsesmøde. 



5) Princip for klassedeling - forsat drøftelse. (Oplæg fra sidst vedlagt uden ændringer) 

Princippet lige nu er udformet således: Der vil være mulighed for klassedeling på 4. og 7. 
årgang, hvis det giver mening. 

Princippet tages med på kommende fællesmøde i afdelingerne. 

6) Eventuelt 

Princip for undervisningsorganisering er sendt med ud. Ændringer er ændret med rød skrift. 
Kommer på som punkt på kommende møde. 

Vi kom til punktet der hedder lektiehjælp og faglig fordybelse. 

7) Julefrokost 

 


